0B and 1B Series three contact and 1B Series six contact connectors

For audio mono applications, LEMO offers multicontact connectors
with 3 contacts and for stereo applications multicontact connectors
with 6 contacts. They can be fitted with coloured accessories
enabling to create a code system like for 0S and 1S Series.

Part number example

FGG.0B.303.CLADS2 Straight plug with key (G) and cable collet,
0B Series, multicontact type with 3 contacts, chromed brass housing,
PEEK insulator, male solder contact, 5.2 mm, type D collet.
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Connecteurs a 3 contacts séries 0B et 1B et & 6 contacts série 1B

Pour les applications audio mono, LEMO propose des connecteurs
du type multicontacts 3 contacts, pour les applications stéréos des
connecteurs de type multicontacts a 6 contacts. Comme les séries
0S et 15, peuvent étre équipés d'accessoires colorés permettant de
créer un systéme de codage.

Composition de la référence

FGG.0B.303.CLAD52 Fiche droite avec guide (G) et serre-cable,
série 0B, du type multicontacts a 3 contacts, corps en laiton chromé,
isclant en PEEK. contacts de type male a souder, serrage de cable
de type D d'un diamétre maximum de 5.2 mm.

Far all collet nut connectors, adding a Z to the end of the part number means there is
a collet nut to be used for mounting the cabte sleeve. For bridge-plugs, the last letter
of the part number indicates the shell colour (N= black). For the other colours, plea-
se refer to the page 31 table.

The () in the part number below are to be replaced by the chosen contact type as
well as the max. diameter of the cable to be used as shown in the example.

Pour les modeles a serre-cable, la lettre Z 3 1a fin de la référence indique la présence
d'un poulet de serrage prévu pour le montage d'un manchon de protection du cable.
Pour les cavaliers de pontage, [a derniére lettre de la référence indique la couleur du
boitier (N= Noir). Pour les autres couleurs. voir le tableau page 31.

Les (®) des réferences ci-dessous sont & remplacer par le type de contact choisi
ainsi que e diameéire maximum du cable utitisé comme indigué dans t'exemple de
composition de la référence
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